
Tam je enostavno drug svet 

Intervju z zobno asistentko, gospo Vesno  

 

Kdaj ste se odločili postati zobna asistentka in zakaj? 

Da bom zobna asistentka, nisem vedela niti takrat, ko sem že končala srednjo 
zdravstveno šolo. Vse skupaj je bilo splet okoliščin. 

Kako poteka šolanje za zobno asistenko? 

Končaš srednjo zdravstveno šolo, narediš strokovni izpit, potem pa se pri 
zobozdravniku dodatno izpolnjuješ in hodiš na razne tečaje izobraževanja.  

Kako poteka Vaš delovni dan? 

Ko pridem v službo, se najprej preoblečem. Pripravim stol, steriliziram 
inštrumente, potem pa sledi pregled kartotek naročenih pacientov. Ko pride 
gospa Ivančič, si narediva plan dela in pričneva. Ko je pacient na stolu, 
zobozdravnici podajam inštrumente in ji pomagam pri zdravljenju zob. Na koncu 
delavnika pregledam, če so vse storitve vpisane v računalnik in če je potrebno, 
naročim material,  počistim stol in inštrumente.  

 
Kaj Vam pri Vašem delu ni všeč? 

Delo zaradi okoliščin in odnosa zelo rada opravljam, tako da je ni stvari, ki mi ni 
všeč. Naporno je le takrat, ko pacienti ne pridejo, ko so naročeni, potem pa 
hočejo izsiliti nov datum, češ da imajo strašne bolečine. To je za obe zelo 
naporno. 

Koliko let delovnih izkušenj  imate?  

Kot zobna asistentka delam štiri leta. 

Kdo so bolj pogumni na zobozdravniškem stolu: dečki ali deklice? 

Mislim da ni razlike. Na zobozdravniškem stolu se tudi najbolj glasni oziroma 
živahni otroci umirijo.  

Kam pa Vi  hodite k zobozdravniku? 

Opravim po delavniku pri zobozdravnici na OŠ Ledina. 

Vas je bilo, ko ste bili še majhna deklica, kaj strah zobozdravnika? 

Ja. In kljub temu, da vsak dan spodbujam in tolažim paciente, sem sama še 
vedno "zajec", ko sem na stolu. Tam je enostavno drug svet.  

 


